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Pani Poseł pyta Burmistrz odpowiada

W związku z zapytaniem Pani Poseł na Sejm RP Barbary Bartuś, dotyczącym organizacji
Strefy Kibica w Gorlicach i zwołaną przez Panią Poseł w dniu 16 lipca konferencją prasową,
podczas której poruszony został powyższy temat, publikujemy treść otrzymanego pisma oraz
odpowiedź Burmistrza Miasta Gorlice.

ZAPYTANIE  POSEŁ BARBARY BARTUŚ

ODPOWIEDŹ BURMISTRZA MIASTA GORLICE
 

http://www.gorlice.pl/files/files/Zapytanie Poseł Barbara Bartuś.pdf
http://www.gorlice.pl/files/files/Odpowiedź w sprawie Strefy Kibica(1).pdf

